Kaip vartoti padalyvį „nesant“? (2015-05-15)
Padalyvis nesant (svarbu įsidėmėti paties padalyvio rašybą: nors pagal darybą turėtų būti dvi –e, rašom tik vieną)   vartotinas su to paties linksnio vardažodžiais kaip ir veiksmažodis nėra, t. y. ne su naudininku, o su kilmininku – nesant ko, pvz.: Raštus pasirašo administracijos direktorius, jam nesant (= jo nesant) – direktoriaus pavaduotojas;  Posėdžiams vadovauja  komiteto pirmininkas, jam nesant (= jo nesant) – sekretorius.
 
Primintina, kad daug kur geriau vartoti pasakymus kai nėra, jei nėra, pvz.,  Sutartis pasirašo pavaduotojas, jei nėra pirmininko.
 

